
ΕΡΩΤΗΣΗ με ΑΚΕ
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Των: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3΄Νότιου
Τομέα Αθηνών

 Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών
 Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης

ΘΕΜΑ: «Η μεταστέγαση των Κεντρικών Υπηρεσιών ΑΑΔΕ στο πλαίσιο
της ευρείας οργανωτικής μεταρρύθμισης του Οργανισμού»

Κύριοι Υπουργοί,

Η μεταστέγαση των Κεντρικών Υπηρεσιών της ΑΑΔΕ, όπως είναι ευρέως γνωστό,
εντάσσεται στο πλαίσιο της ευρείας οργανωτικής μεταρρύθμισης του Οργανισμού, με
στόχο όχι μόνο την αισθητική και λειτουργική αναβάθμιση αλλά και τη
βελτιστοποίηση της εσωτερικής επικοινωνίας μεταξύ των Υπηρεσιών. Οι νέες
εγκαταστάσεις είναι κατασκευασμένες σύμφωνα με διεθνή πρότυπα κτηριακών
προδιαγραφών, εφάμιλλες αντίστοιχων υποδομών του εξωτερικού. Στο σημείο αυτό
αξίζει να σημειωθεί πως η διαδικασία ολοκληρώθηκε με τη συμβολή ιδιωτικής
πρωτοβουλίας έχοντας πρωταγωνιστικό ρόλο στο επενδυτικό κομμάτι, χωρίς
ωστόσο να αναφέρει το επιχειρηματικό ρίσκο της, το χρηματοδοτικό κόστος της αλλά
και το χρονοδιάγραμμα μισθωμάτων, καθώς και τα χρηματικά ποσά που θα
καταβάλλει το Ελληνικό Δημόσιο ως αξίωση της ιδιωτικής εταιρείας βάσει των
υποχρεώσεων που πηγάζουν από τη συμφωνία. Το θολό τοπίο ως προς τη
διαφάνεια και το κατά πόσο πρόκειται για μια αμοιβαία επωφελή συμφωνία και για το
Ελληνικό Δημόσιο ενισχύεται και από τον τρόπο ανάθεσης σε ιδιωτικό φορέα,
προκειμένου να οργανώσει τα εγκαίνια των νέων κεντρικών γραφείων της ΑΑΔΕ στο
πρώην εμπορικό κέντρο Athens Heart.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Σε ποιον ανήκει το κτίριο που νοίκιασε το Ελληνικό Δημόσιο για τη στέγαση των
κεντρικών υπηρεσιών της ΑΑΔΕ στην οδό Πειραιώς 180-186 στον Ταύρο και υπάρχει
διαφάνεια στον τρόπο με τον οποίο έγινε η ανάθεση του έργου για μετατροπή του σε
σύγχρονο συγκρότημα γραφείων;

2. Διατίθεσθε να ενημερώστε πόσο θα κοστίσει στο Ελληνικό Δημόσιο η μίσθωση του
πρώην εμπορικού κέντρου Athens Heart και για πόσο καιρό;
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3. Ποιο είναι το ποσό που δαπανήθηκε για την τελετή εγκαινίασης των νέων
κεντρικών γραφείων της ΑΑΔΕ;

Παρακαλώ όπως μας καταθέσετε όλα τα σχετικά έγγραφα (προκήρυξη,
ανάθεση έργου, συμβόλαια, μισθωτήρια κλπ.)

Οι ερωτώντες Βουλευτές

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ




